

Sherazad Adib is a Senior Director at Catalyst, a New York-based non-for-profit

organization that promotes the advancement of women and inclusion in the workplace. She has more than 21 years of experience in the corporate social responsibility and responsible investment fields. Her experience working with large Canadian corporations in the entertainment, telecommunication, and retail sectors included companies such as Cirque du Soleil, Bell Canada, and RONA. Her experience has led her to develop, manage, and implement various CSR projects and to participate in numerous industry-based initiatives. She also started her career by co-founding an advisory firm in Montreal called Responsible Investment Group (GIR) providing institutional investors with tools and research on ESG (environmental, social and governance) issues. She is currently a Board member of *Agence de mobilité durable*. Sherazad holds a Master's degrees in Sociology from the University of Montreal and a Master's degree in Management (MSc) from HEC Montréal.

Sherazad Adib est directrice principale chez *Catalyst*, OBNL basée à New-York qui fait la promotion de l'avancement des femmes et l'inclusion dans les milieux de travail. Elle a plus de 21 ans d'expérience dans les domaines de la responsabilité sociale, des entreprises et de l'investissement responsable. Son expérience de travail avec de grandes entreprises canadiennes dans les secteurs du divertissement, des télécommunications et de la vente au détail comprenait des entreprises telles que le Cirque du Soleil, Bell Canada et RONA. Son expérience l'a amené à développer, gérer et mettre en œuvre divers projets de RSE et à participer à de nombreuses initiatives au sein de ces industries. Elle a également débuté sa carrière en cofondant une société de conseil à Montréal appelée Groupe d'investissement responsable (GIR) fournissant aux investisseurs institutionnels des outils et de la recherche sur les questions ESG (environnementales, sociales et de gouvernance). Elle siège présentement sur le CA de l'Agence de mobilité durable. Sherazad détient une maîtrise en sociologie de l'Université de Montréal et une maîtrise en gestion (MSc) de HEC Montréal.